
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVADA DOME 
Reģ.Nr.90009115622, Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501, tālrunis +371 64522453  

fakss+371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 

Balvos 

 

 SOCIĀLĀS UN VESELĪBAS APRŪPES JAUTĀJUMU 

 KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 16.februārī                                                                                   Nr. 2 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdi atklāj plkst. 09:00 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 
Darba kārtībā: 

 

1. Par maksas noteikšanu aprūpes mājās pakalpojumam pilngadīgām personām ar garīga 

rakstura traucējumiem ar invaliditāti. 

2. Par maksas noteikšanu aprūpes pakalpojumam bērniem ar invaliditāti. 

3. Par sadarbību un atbalstu silto maltīšu nodrošināšanā Balvu novada iedzīvotājiem. 

 

Sēdi vada – Ruta Cibule 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Aija Mežale, deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Svetlana Pavlovska, 

deputāts Egons Salmanis, deputāts Jānis Vancāns 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada Sociālā pārvaldes vadītāja Viktorija Puka, Balvu novada Sociālās pārvaldes 

juriskonsults Inita Pušpure, izpilddirektore Daina Tutiņa, domes priekšsēdētāja vietniece Sandra 

Kapteine 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, projektu vadītāja 

Irēna Začeva, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Finanšu plānošanas un 

centralizētās grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, juriskonsults Ligija Logina, Kultūras 

https://us06web.zoom.us/
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pārvaldes vadītāja Rudīte Krūmiņa, juriskonsults Juris Annuškāns, juriskonsults Inese 

Trupovniece, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, teritorijas plānotāja Valda Vancāne 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: deputāts Marija Duļbinska - personīgu iemeslu dēļ 
 

Balsojums par darba kārtību 

 

Ziņo Ruta Cibule: Skaidro, ka darba kārtībā ir 3 jautājumi un aicina komitejas locekļus 

apstiprināt darba kārtību. Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību. Sāk 

izskatīt darba kārtības jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību 

 

1.§ 

Par maksas noteikšanu aprūpes mājās pakalpojumam pilngadīgām personām ar 

garīga rakstura traucējumiem ar invaliditāti 

 

Ziņo Inita Pušpure: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par Labklājības ministrijas nostāju attiecībā uz šo jautājumu. 

Izsaka viedokli 

Viktorija Puka: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

maksas noteikšanu aprūpes mājās pakalpojumam 

pilngadīgām personām ar garīga rakstura traucējumiem ar 

invaliditāti" 

 

 

2.§ 
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Par maksas noteikšanu aprūpes pakalpojumam bērniem ar invaliditāti 

 

Ziņo Inita Pušpure: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Inita 

Pušpure: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

maksas noteikšanu aprūpes pakalpojumam bērniem ar 

invaliditāti" 

 

3.§ 

Par sadarbību un atbalstu silto maltīšu nodrošināšanā Balvu novada iedzīvotājiem 

 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka par šo jautājumu bija daudz sarunu un lūdz izpilddirektori 

vēlreiz informēt par to. 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo un sīkāk paskaidro par sadarbību un atbalstu silto maltīšu 

nodrošināšanā Balvu novada iedzīvotājiem. Sīkāk paskaidro par šī 

jautājuma pirmssākumiem. Tika dots uzdevums vēlreiz noprecizēt šī 

pakalpojuma saņemšanai nepieciešamo summu. Sīkāk paskaidrop par 

summu, kas tika noprecizēta un iesniegta. Jāsaprot vai atbalstam šo 

līdzfinansējumu, vai nē. 

Izsaka viedokli 

Viktorija Puka: 

Sīkāk paskaidro par administratīvo slogu, ja tiks grozīti saistošie 

noteikumi. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka gribētos zināt par daudzbērnu ģimenēm, kāpēc tā ir, ka vēlas 

saņemt informāciju par katru šādu ģimeni, kas saņem šo pakalpojumu. 

Vēlas, lai šīs ģimenes būtu informētas par pakalpojumu saņemšanas 

veidiem. Skaidro, ka uztur lūgumu noņmet šo noslēpumainību par 

atseviškām mērķgrupām, bet domāt kaut ko citu, ko var šiem cilvēkiem 

piemērot. 

Izsaka viedokli 

Viktorija Puka: 

Skaidro, ja tas būs pašvaldības līdzfinansējums, tad noteikti tiks slēgts 

līgums un tad ir jābūt kaut kādai atsaucei uz to, ka tas ir pašvaldības 
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līdzfinansējums, ka arī būtu jābūt atrunātam konkrētam punktma par to, 

ka būs jāiesniedz atskaite par mērķgrupām, kas saņems šo pakalpojumu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka uz šo atskaišu pamata tiks izveidota arī datu bāze, ko turpmāk 

varēs arī izmantot. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina šo informāciju pieņemt zināšanai un komitejas locekļiem 

vienojoties tiek izlemts uz domes sēdi izskatīšanai gatavot jautājumu par 

līdzfinansējuma piešķiršanu un nodrošināšanu šim projektam. 

 

Nolemj: 

Informācija par sadarbību un atbalstu silto maltīšu 

nodrošināšanā Balvu novada iedzīvotājiem tiek pieņemta 

zināšanai. Vienojas - uz domes sēdi izskatīšanai gatavot 

jautājumu par līdzfinansējuma piešķiršanu un 

nodrošināšanu šim projektam. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 09:47 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                                 Ruta Cibule 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                     Jūlija Korlaša 

 

 


